CHAPTER THREE

MAN POWER AND LABOUR FORCE

This chapter includes data on:

- Percentages of labour force (15 year and over) according to age groups, sex, urban and rural areas.
- * Rates of economic activities (15 year and over) ,according to age groups, sex, urban and rural areas.
- Distribution of labour force (15 year and over) by marital status, age groups, sex.
- Distribution of Employees (15 years and over) by Educational Status, The Employment Status, Economic Activity Sections, Sector and Sex.
- * Percent Distribution of Man Power Components (15 years and over) by age and Sex.
- Distribution of The Paid Workers (15 years and over) by Work Sector, Salary Groups and Sex.
- Distribution of the Paid Workers (15 years and over) by The Economic Activity Sections, Salary Groups and Sex
- Distribution of The Unemployed (15 years and over) by Governorate, age groups, Educational Status and Sex.
- Distribution of The Government Employees by Institution and Sex in 31/12/2012.
- Distribution of The Government Employees by Institutions and Educational Status in 31/12/2012.
- Registered labor injuries by Governorate, type of injury and type of work.

Data of this chapter are obtained from:

- Results of labour force survey 2011.
- Ministry of labor and social affairs.
- The General Establishment of social security.
- Data Of Counting the Government Employees .

Note: Labor force survey was not carried out for 2012.

الفصل الثالث القوة البشرية وقوة العمل

يشمل هذا الفصل بيانات عن:

- . التوزع النسبي لقوة العمل حسب فئات السن (15 سنة فأكثر) والجنس والحضر والريف.
- . معدلات النشاط الاقتصادي (15 سنة فأكثر) حسب فئات السن والجنس والحضر والريف.
- . توزع قوة العمل (15 سنة فأكثر) حسب الحالة الزواجية وفئات السن والجنس.
 - . توزع المشتغلين (15 سنة فأكثر) حسب الحالة التعليمية والحالة العملية و أقسام النشاط الاقتصادي و القطاع والجنس.
 - . توزع النسبي لمكونات القوى البشرية (15 سنة فأكثر) حسب فئات السن والجنس.
 - . توزع العاملين بأجر (15 سنة فأكثر) حسب القطاع وفئات الرواتب والجنس.
 - . توزع العاملين بأجر (15 سنة فأكثر) حسب أقسام النشاط الاقتصادي وفئات الرواتب والجنس.
- . توزع المتعطلين (15سنة فأكثر) حسب المحافظة وفئات السن والحالة التعليمية والجنس.
 - . توزع العاملين في الدولة حسب الجهة و الجنس في 2012/12/31.
 - . توزع العاملين في الدولة حسب الجهات و الحالة التعليمية في 2012/12/31.
 - . إصابات العمل المسجلة مبوبة حسب المحافظة ونوع الإصابة و نوع العمل.

استقيت بيانات الفصل من:

- . نتائج مسح قوة العمل السريع لعام 2011.
 - . وزارة الشؤون الاجتماعية و العمل .
 - . المؤسسة العامة للتأمينات الإجتماعية.
 - . بيانات حصر العاملين في الدولة .

ملاحظة: مسح قوة العمل لم يُنفّذ لعام 2012.